
Novi Pazar - Izbori za novi saziv Bo{nja~kog nacio-
nalnog ve}a (BNV) dobili su i tre}eg takmaca. Repu-
bli~koj izbornoj komisiji (RIK) svoju kandidaturu pre-
dala je izborna lista „Vakat je“ ~iji je nosilac prof. dr Sa-
it Ka~apor. RIK je prihvatila ovu listu i ona }e na gla-
sa~kom listi}u biti pod brojem tri. Lista ima 35 kandi-
data i njena kandidatura podr`ana je sa 1.030 potpisa.
Nosilac ove liste Ka}apor je objasnio da je re~ o listi ne-
zavisnih intelektualaca i stru~njaka iz svih oblasti, koji
na odgovoran i druga~iji pristup mogu da odgovore na
sve zadatke koje ima Nacionalni savet Bo{njaka. 

- Vakat je za promene kursa rada BNV, institucija
koja mora da slu`i svim Bo{njacima, ne samo onima
koji `ive u Sand`aku, ve} u celoj Srbiji, kako bi na {to
bolji na~in sa~uvali svoju istoriju, tradiciju i kulturu i
sticali prava iz oblasti obrazovanja i informisanja - re-
kao je Ka~apor Ostale dve liste, prva „Samoopredelje-
nje - dr Sulejman Ugljanin“ i druga „Bo{nja~ka matica
akademik Muamer Zukorli} muftija“, duboko su zaga-
zile u predizbornu kampanju. U {est sand`a~kih op{ti-
na (Novi Pazar, Tutin, Sjenica, Nova Varo{, Priboj i Pri-
jepolje) za izbore za nacionalne savete bi}e 196 bira~-
kih mesta. Najvi{e bira~kih mesta bi}e u Novom Paza-
ru - 61, u Tutinu 49, Sjenici 41, u Prijepolju 33, u Pri-
boju 11 i u novovaro{koj op{tini samo jedno. S. N.
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Prijepolje - \or|e Ljuji}, vlasnik
preduze}a „Jela Star“ iz Prijepolja ku-
pio je „Livnicu sa nadgradnjom“ za
dva miliona evra. „Imam ozbiljne pla-
nove o kojima }e biti vi{e re~i narednih
dana“, rekao je novi vlasnik, koji je pre
nekoliko godina kupio i jedan broj
objekata Tekstilnog kombinata „Lju-

bi{a Miodragovi}“ gde je smestio svo-
je proizvodne pogone. 

FAP Livnica sa nadgradnjom doo
osnovana je 1960. godine u Prijepo-
lju kao automehani~arska radionica
za popravku i servisiranje kamiona i
poljoprivrednih ma{ina. Narednih
godina bele`i brz i sveobuhvatan

tehni~ko-tehnolo{ki i proizvodno-
programski razvoj, da bi 1975. godi-
ne izrasla u modernu fabriku za pro-
izvodnju specijalnih nadgradnji na
kamionskim {asijama, livenih i ma-
{inski obra|enih auto delova i poljo-
privrednih ma{ina. I. H. D.
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Poraz i 
u Kupu

Novi Pazar - Fudbaleri No-
vog Pazara izgubili su u Ivanji-
ci od Javora sa 3:0, u me~u {e-
snaestine finala Kupa Srbije.
Doma}in je pobedu i plasman
u osminu finala obezbedio u
drugom poluvremenu, golovi-
ma u 69., 77. i 89. minutu utak-
mice. Novi Pazar }e za vikend,
u okviru 9. kola Prve lige Srbi-
je, gostovati drugoplasiranoj
Zlatibor ^ajetini.

S. D. 

Privatizovan jo{ jedan nekada{nji prijepoljski industrijski gigant

Prodata „Livnica sa nadogradnjom“
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Nova Varo{ - Pripadnici bo{nja~ke
nacionalne manjine u Novoj Varo{i
spremno do~ekuju nedelju 4.novem-
bar kada }e na izborima birati pred-
stavnike u Nacionalnom savetu Bo-
{njaka. Rok za prijavu kandidata za iz-
bore je 19. oktobar, a na dve izborne li-
ste Bo{njaka koje je ve} verifikovala
Republi~ka izborna komisija ima i
kandidata iz Nove Varo{i. Na Izbornoj
listi „Samoopredeljenje - dr Sulejman
Ugljanin“ je Behija Had`i} (1961.), in-
`enjer tehnologije, dok je imam Ismet
Bihorac (1970.) na izbornoj listi „Mati-
ca bo{nja~ka - akademik Muamer Zu-
korli} Muftija“.

Na izborima mogu glasati svi pri-
padnici nacionalnih manjina sa pra-
vom glasa koji su upisani u poseban
bira~ki spisak. Oni do 19. oktobra u
pono} u svom mestu stanovanja mo-
gu izvr{iti uvid u poseban bira~ki spi-

sak ili tra`iti promenu, dok se nakon
toga zahtevi podnose Ministarstvu
dr`avne uprave i lokalne samoupra-
ve sve do 72 ~asa pre izbora. „Upis i
promene u posebnom bira~kom spi-
sku mogu se izvr{iti i u Op{tinskoj
upravi Nova Varo{, u kancelariji broj
1. na drugom spratu zgrade, svakim
radnim danom u vremenu od 7 do 15
sati. Obave{tenje bira~ima o danu i
vremenu odr`avanja izbora, sa bro-
jem i adresom bira~kog mesta na ko-
me bira~ glasa i brojem pod kojim je
upisan u izvod iz bira~kog spiska, bi-
}e dostavljeno najkasnije pet dana
pre dana odr`avanja izbora“, ka`e
na~elnik op{tinske uprave u Novoj
Varo{i Mirel Roljevi}. U gradu na pa-
dinama Zlatara bi}e, ina~e, i{~itava-
nje knjige Tarika Haveri}a name}e
neophodnost pisanja mogu}e ,,Kriti-
ke sand`a~kog uma’’. R. P. 

Novi Pazar - Izbori za novi saziv Bo-
{nja~kog nacionalnog ve}a (BNV) dobi-
li su i tre}eg takmaca. Republi~koj izbor-
noj komisij (RIK) svoju kandidaturu
predala je izborna lista „Vakat je“ ~iji je
nosilac prof. dr Sait Ka~apor. RIK je pri-
hvatila ovu listu i ona }e na glasa~kom
listi}u biti pod brojem tri. Lista ima 35
kandidata i njenua kandidatura podr`a-
na je sa 1.030 potpisa. Nosilac ove liste
Ka}apor je objasnio da je re~ o listi neza-
visnih intelektualaca i stru~njaka iz svih
oblasti, koji na odgovoran i druga~iji pri-
stup mogu da odgovore na sve zadatke
koje ima Nacionalni savet Bo{njaka. 

-Vakat je za promene kursa rada
BNV, institucija koja mora da slu ì svim
Bo{njacima, ne samo onima koji `ive u
Sand`aku, ve} u celoj Srbiji, kako bi na
{to bolji na~in sa~uvali svoju istoriju, tra-
diciju i kulturu i sticali prava iz oblasti
obrazovanja i informisanja - rekao je
Ka~apor nakon predaje liste i dodao da
se na listi „Vakat je“ nalaze „i oni koji
dolaze iz razli~itih partija, ali oni u~e-
stvuju kao pojedinci i vrsni stru~njaci, sa
namerom da doprinesu {to boljem po-
lo`aju Bo{njaka u Srbiji“.

Ostale dve liste, prva „Samooprede-
ljenje - dr Sulejman Ugljanin“ i druga
„Bo{nja~ka matica akademik Muamer
Zukorli} muftija“, duboko su zagazile u
predizbornu kampanju. Zajedni~ko za
sve tri liste je {to su njeni nosioci nekada
bili bliski saradnici.Ugljanin i Zukorli}
su zajedno osnivali SDA Sand`aka, a i

Me{ihat Islamske zajednice (IZ) San-
d`aka, kada je Zukorli} postao muftija.
Kasnije su im se putevi razi{li, pa su po-
stali i veliki politi~ki protivnici.Ugljanin
i Ka}apor su bili protivkandidati na di-
rektnim izborima za predsednika op{ti-
ne Novi Pazar 2004.godine. U to vreme
Ka~apor je bio rektor na Zukorli}evom
Internacionalnom univerzitetu. Prva
mesta na Ugljaninovoj i Zukorli}evoj li-
sti „rezervisana“ su za njihove najbli`e
partijske saradnike, a na tre}oj listi na{li
su se nekada visokopozicionirani kadro-
vi politi~kih opcija koje predvode ova
dvojica bo{nja~kih lidera.

Lista „Samoopredeljenje“ je promo-
visana u svih {est sand`a~kih op{tina.
Posebno su predstavljani kadrovi iz op-
{tine-doma}ina skupa, koji su uz Uglja-
nina bili glavni govornici. Lider „Samo-
opredeljenja“ je poru~io da „kada se Bo-
{njaci budu izjasnili za „Samoopredelje-
nje“ dr`ava Srbija i me|unarodna zajed-
nica }e prihvatiti da su Bo{njaci narod.

Ukoliko. Nemate prava, onda ste i u svo-
joj ku}i podstanari“.

Nezapa`eno je pro{la Ugljaninova
izjava na promotivnom skupu u Novom
Pazaru. Predstavljaju}i kandidate rekao
je da „ako budu istrajni na ovome {to
ho}e, pobedi}e i napravi}e dr`avu. Bo-
{njaci }e biti dobri partneri srpskom na-
rodu, a Sand`ak }e biti dobar kom{ija
srpskoj dr`avi. Ako opstane srpska dr-
`ava, bi}emo kom{ije“ i pozvao svoje su-
narodnike da 4.novembra iza|u na gla-
sanje, jer „glasa}emo i izabra}emo bo-
{nja~ku narodnu skup{tinu, da re{imo i
status Sand`aka i status Bo{njaka i da
doka`emo da smo sposobni da napravi-
mo dr`avu sposobnih ljudi“.

Ovo su posebno apostrofirali njihovi
protivnici sa liste „Bo{nja~ka matica
akademik Muamer Zukorli} muftija“,
koji se, u predizbornoj kampanji, prise-
}aju Ugljaninove zapaljive retorike sa
po~etka devedesetih i pomirljive iz sre-
dine dvehiljaditih godina. 

„Samoopredeljenje“ }e na izborima
za BNV koristiti infrastrukturu SDA
Sand`aka, a Bo{nja~ka matica Stranke
pravde i pomirenja (SPP). Ova drga lista
je ve} „izbacila“ slogan „Hej,Bo{njaci,
formirasmo gardu za pomirenje i prav-
du“. [ef izbornog {taba ta liste i aktuelni
ve}nik Jahja Fehratovi} ocenio je da je
„krajnje vreme da se zaustavi proces ne-
adekvatnog delovanja Ve}a, kako bi bo-
{njaci kona~no ostvarili svoja prava ko-
ja im po Ustavu i zakonu pripadaju“.

Prijepolje - Kao i na prethodnih se-
damnaest sednica, ni jedan predlog
opozcije za dopunu dnevnog reda, nije
usvojen ni na prvom jesenjem zaseda-
nju prijepoljske Skup{tine. Za glasanje i
dono{enje odluka bilo je dovoljno da u
sali sedi 24 od 41 odbornika. 

Zamenik predsednika op{tine Stan-
ko Kijanovi} obrazlo`io je za{to je neo-
phodna Odluka o pokretanju postupka
za dono{enje novog Statuta op{tine.
Naime, kao posledica dono{enja veli-
kog broja novih zakona, izmenjen je
terminolo{ki, ali i su{tinski Zakon o lo-
kalnoj samoupravi, tako da je neop-

hodno doneti i novi Statut. Ova proce-
dura koja zahteva i javnu raspravu tre-
balo bi da bude okon~ana do aprila na-
redne godine.

Iako je rok za dono{enje bio {est me-
seci, ~etiri godine su bile neophodne za
izradu Plana detaljne regulacije za [eho-
vi}a Polje, koji je usvojen na ovoj sedni-
ci. Planom detaljne regulacije za [ehovi-
}a Polje, ovaj deo grada definisan je kao
multifunkcionalni prostor. [ta to kon-
kretno zna~i, objasnio je Lazar Mandi},
odgovorni urbanista JP „Urbanizam“ iz
Kragujevca kome je bila poverena izra-
da ovog planskog dokumenta koji je od

prvorazrednog zna~aja za Prijepolje. Za-
{to? Jer su tek sada obezbe|eni zakonski
okviri koji omogu}avaju izdava-
nje adekvatnih dozvola za
gradnju na ovom pro-
storu. To zna~i da na
red dolazi ure|enje
saobra}ajnica, iz-
gradnja javne ga-
ra`e i parkinga,
toplane na bio-
masu ali i da se
o~ekuje ure|enje
biciklisti~kih staza,
zelenih povr{ina,
obaloutvrde i {etnice
kraj Lima, odnosno iz-
gradnja stambenih i poslovnih
objekata.

Predsednik op{tine Dragoljub Zin-
dovi} izrazio je zadovoljstvo {to }e usva-
janjem Plana detaljne regulacije biti
omogu}ena izgradnja i investiranje, te
da politika nije ni na koji na~in uticala na
struku prilikom njegove izrade. Pozvao
je sve investitore da pristupe uvidu u
ovaj planski dokument i investiraju, jer
su stvoreni uslovi za izgradnju „novog,
modernog Prijepolja“. Ibro Fazli} (SDA)

je izrazio uverenje da je ovaj plan zaista
ura|en bez politi~kih pritisaka, da gra-

|ani ne}e biti o{te}eni, da }e im
biti ispla}ene naknade za

zemlji{te, isti~u}i da
smo „podobro zaka-

snili sa dono{e-
njem ovog plana
jer Prijepolje
ubrzano ostaje
bez gra|ana i
mladih“. No, ovo
bi mogao da bu-

de i dobar povod
da se sve to zaustavi

kroz nova ulaganja.
Vrlo kratko trajala je

rasprava o ostvarivanju priho-
da bud`eta u prvih {est meseci, odnosno
izvr{enje bud`eta u odnosu na plan, kao
i rebalansu bud`eta. Kako je obrazlo`io
predsednik op{tine Zindovi}, rebalans je
bio potreban jer se o~ekuje i ve}i prihod
za oko 50 miliona dinara u odnosu na
plan za ovu godinu, ali i da su sudske
presude doprinele da se uve}a rashod
vezan za stavku koja se odnosi na tro-
{kove izgubljenih sporova op{tine. Naj-
ve}i problem postali su ogromni iznosi

koji se ispla}uju na ime „ujeda pasa“.Ko-
liko je to „u parama“? Pa, sa predvi|enih
33, pove}ani su na 50 miliona dinara!
Nisu samo ujedi jer su sve ~e{}i i sporo-
vi oko „samovlasnog zauze}a zemlji{ta“.
Posle diskusija opozicionih odbornika
koji smatraju da se ulaganje u kapitalne
investicije ne ostvaruje ni priblì no u od-
nosu na ambiciozan plan, Zindovi} tvr-
di da }e realizacija bud`eta do kraja go-
dine biti ipak preko 90 odsto u odnosu
na plan. Ina~e, za prvih {est meseci pri-
hod bud`eta ostvaren je sa 48 odsto, od-
nosno ukupno ostvaren prihod je 543
miliona dinara, dok su rashodi dosegli
svega 350 miliona dinara. 

Prihodi su rasli br`e nego tro{kovi to-
kom prvih {est meseci poslovanja
JKP“Lim“. Investira se oko 40 miliona
dinara u vodosnabdevanje i sredstva su
obezbe|ena upravo zahvaljuju}i vrlo in-
tenzivnom zalagnju op{tine. Ve} je po-
slovanje bez gubitaka dobra osnova za
nadu da }e se nakon vra}anja vi{egodi-
{njih dugova ovo preduze}e mo}i po-
hvaliti da je ulo ìlo i svoja sredstva u mo-
dernizaciju rada. Barem se tako nada di-
rektor Enis Memi{ahovi}.

Indira Had`agi}-Durakovi} 

Za samo tri sata zavr{ena osamnaesta sednica Skup{tine op{tine Prijepolje

Planovi ambiciozni,naroda sve manje

„Koalicija je stabilna“
To je kazao Zulkefil Sadovi}, predsednik DPS, nagla{avaju}i da ova stranka ne stoji iza

istupa Bahrije Beganovi}a i da on ima pravo da iznosi svoje li~ne stavove.
Ovo je usledilo posle zahteva odbornika Beganovi}a da se na dnevni red stavi i na~in iz-

bora nadzornih organa koji prate i primaju izvedene radove koji se finansiraju bud`etskim
sredstvima. Beganovi} uporno ponavlja da mu se izvedeni radovi ne pla}uju i da mu op{ti-
na duguje 12 miliona dinara. Tom prilikom Beganovi} je izrekao i niz vrlo o{trih kvalifikacija
usmerenih prema odborniku Samiru Tandiru (Stranka pravde i pomirenja), spominju}i i „po-
kretno tulbe“. Tandir je odbacio sve insinuacije da on „ne izlazi iz op{tine“ i da uti~e na sve {to
se doga|a, zahtevaju}i od predsedavaju}e Stane Markovi} da izrekne stro`e mere od opo-
mene odborniku Beganovi}u. 

Bira~ka mesta 
U {est sand`a~kih op{tina (Novi Pa-

zar,Tutin,Sjenica,Nova Varo{, Priboj i Pri-
jepolje) za izbore za nacionalne savete
bi}e 196 bira~kih mesta. Najvi{e bira~kih
mesta bi}e u Novom Pazaru - 61, u Tutinu
49,Sjenici 41, u Prijepolju 33, u Priboju
11 i u novovaro{koj op{tini samo jedno.

Rebalansom 
bud`eta, za

obe{te}enje zbog 
ujeda pasa 

namenjeno 50 miliona
dinara umesto 

predvi|enih 
33

Nacionalne manjine 
spremne za izlazak na birali{ta 

U Novoj Varo{i 
jedno bira~ko mesto 

U Novoj Varo{i samo
jedno bira~ko mesto 

Predstavljanje
liste „Vakat je“

Izbori za novi saziv BNV

Kandidovana tre}a lista
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS
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Blokirade
Dabogda, kolima i{ao po gradu! Najnovija ~ar{ijska kletva.

Preko jeste pre~e, ali okoli{anje je postalo bli`e. Vozi se slalom
kroz sokake. Da nije, {to nije, bila bi to birana velika ~ar{ija.Ima
automobil po glavi stanovnika i pet po jednom parkirali{tu.
Odavno je to ponovo tesna ~ar{ija. Vele, zbog velikog gradili-
{ta.Tako je kad su nam zgrade iza{le na trotoare. Tamo }e da sta-
nuju neki ljudi, a zakon nema mesto stanovanja.Nema da se ga-
zi blato, ima samo da se gaca po vodi kad se izliju {ahte kad oki-
{i i osne`i. Malo gaca{, malo se pridr`ava{ za automobile. Kopa
se i kre~i. Korov na sve strane.

Kako su mogle peva~ice, konobarice, striptizete i ostale
no}ne ptice zaposlenice, da budu „prekomandovane“ u pro-
moterke, za{to i kre~enje ne mo`e da bude krupno renovira-
nje. „Udarila“ ~etka po bolni~kim sobama. Renovira se i to u
vra}enoj sezoni jednog mikrofona. Ta ekskluziva ve} vi|enja.
Sam se name{ta{, sam pita{ i sam odgovara{. Novinari sve-
deni na stalake za mikrofone.Ostali nisu po`eljni. Ne veruju
u na{minkane duge pri~e, obe}anja na dugom {tapu i mono-
loge o kvalitetima i vi{im nivoima. Za po~etak, nema vi{e
opu{aka isper novog internisti~kog bloka. Poprskana vodom
i metlom o~i{}ena avlija ispred.

S.N. 

Novi Pazar - Stanovnici Novog Paza-
ra i okolnih op{tina, od po~etka ove sed-
mice, mogu da ra~unaju na kvalitetnije
zdravstvene usluge u hitnom zbrinjava-
nju. Novopazarska Hitna slu`ba po~ela
je da radi u novim prostorijama, u zgra-
di koja je namenski izgra|ena za ovu
slu`bu i opremljena po savremenim
standardima. Gra|evinski radovi su za-
vr{eni u planiranom roku, ali je opre-
manje zgrade prolongiralo useljenje.

Hitna slu`ba, u ovom gradu, ima
tri sprata i opremljena je savremenim
medicinskim aparatima. Novina je {to
u njoj ima posebno odeljenje za hitno
medicinsko zbrinjavanje dece, prosto-
rije za starije pacijente i njihov kratak

boravak. Vozila hitne pomo}i vi{e ne
moraju, da se do ulaza u zgradu, pro-
bijaju izme|u automobila na prebuki-
ranom parkingu ispred Doma zdra-
vlja, ve} do ulaza imaju direktan pri-
laz sa glavne saobra}ajnice i imaju svoj
parking.

Izgradnja ove zgrade, poslednjih
godina, najve}a je investicija Doma
zdravlja. Njena izgradnja i opremanje
savremenim medicinskim aparatima i
name{tajem, ko{tala je 800 hiljada
evra.U finansiranju izgradnje u~estvo-
vali su Evropska unija i Vlada [vajcar-
ske, preko biv{eg razvojnog programa
Evropski PROGRES.Inostrani donato-
ri su obezbedili 680 hiljada evra, a lo-

kalna samouprava je u~estvovala sa 15
odsto sredstava od te sume. Osim toga,
gradska uprava je finansirala oprema-
nje objekta name{tajem i medicinskim
aparatima i kupovinu dva nova sanitet-
ska vozila.

Za rad u novom prostoru, Dom
zdravlja je i kadrovski ja~ao ovu slu-
`bu. Za lekare su obezbe|ene neop-
hodne specijalizacije, a slu`ba je poja-
~ana i primanjen novih medicinskih
sestara i tehni~ara. Do sada je Hitna
slu`ba radila u sku~enom prostoru
jednog dela Doma zdravlja. Prema
ovoj zdravstvenoj ustanovi gravitira
oko 300 hiljada stanovnika ovog grada
i okolnih op{tina. S. Novosel

Novi Pazar - U Novom Pazaru su ju-
~e potpisani ugovori sa 30 nezaposle-
nih iz te`e zapo{ljivih kategorija, o kori-
{}enju subvencija za pokretanje sosp-
tvenog biznisa. Time je po~ela realiza-
cija drugog dela projekta „Novi Pazar -
novi poslovi“. U ovoj fazi bi}e organi-
zovane prekvalifikacije i dokvalifikaci-
je nezaposlenih sa evidencije Filijale
Nacionalne slu`be zapo{ljavanja
(NSZ). Prednost imaju povratnici iz ze-
malja Evropske unije po sporazumu o
readmisiji, Romi i mla|i od 30 godina.

Njima je ponu|eno 10 zanimanja koja
su deficitarna u ovom gradu, koja }e im
omogu}iti da brzo do|u do posla.

U prvoj fazi otvoreno je 30 novih
radnih mesta. Po 1.500 evra za svako
otvoreno radno mesto dobilo je 26 po-
slodavaca iz ovog grada. Svi zaposleni
dobili su ugovore o radu na neodre|e-
no vreme.I ovde su prednost imali po-
vratnici, Romi i mla|i od 30 godina. Na
kraju projekta, koji bi trebalo da bude
zavr{en do kraja ove godine, planirano
je formiranje 2 socijalna preduze}a.

Projekat „Novi Pazar - novi poslovi“
vredan je 200 hiljada evra. Sredstva su
obezbedili Nema~ka organizacija za
me|unarodnu saradnju, 190 hiljada, i
10 hiljada je u~e{}e lokalne samoupra-
ve. U implementaciji projekta u~estvu-
ju GIZ i Regionalna agencija za eko-
nomski razvoj Sand`aka (SEDA). Pro-
jekat je samo deo mera, koje se predu-
zimaju da se u ovom gradu smanji broj
nezaposlenih. Prema poslednjim poda-
cima na posao, u ovom gradu, ~eka vi-
{e od 18 hiljada lica. S. N.

Novi Pazar - Povodom Sajma sporta,
u sredu su Novi Pazar posetili ministar
za sport i omladinu Vanja Udovi~i},
predsednik Sportskog saveza Srbije Da-
vor [tefanek i ~elni ~ovek Saveza za
{kolski sport @eljko Tanaskovi}. Udovi-
~i} je ~estitao na velikom uspehu spor-
tistima Novog Pazara u ovoj godini.

-Postigli ste sjajne rezultate, imate
~etiri superliga{a u kolektivnim spor-
tovima i sjajne individualce u pojedi-
na~nim sportovima, nacionalne, bal-

kanske, evropske i svetske osvaja~e
medalja u raznim sportovima. To je za
ponos, istakao je Udovi~i}. Doma}in,
gradona~elnik Novog Pazara Nihat Bi-
{evac zahvalio se na pomo}i koju su
ugledni sportski zvani~nicii pojedina~-
no i zajedno pru`ili novopazarskim
sportistima. „Sportisti su najbolji am-
basadori na{e zemlje i grada Novog
Pazara, zato je na{a obaveza da nasta-
vimo ula`emo u dalji razvoj sporta“ -
kazao je Bi{evac. P.L. 

Novi Pazar - Jovan Milanovi} nije vi-
{e zamenik osnovnog tu`ila{tva u No-
vom Pazaru, jer ga je Dr`avno ve}e tu-
`ilaca (DVT) razre{ilo sa te funkcije
zbog zastarlosti predmeta. Disciplin-
ska komisija je utvrdila da je ovom za-
meniku, od 2010. - 2016.godine, zasta-
relo 112 predmeta. Kontrola Milano-
vi}evog rada po~ela je u septembru
pro{le godine, a tri meseca kasnije do-
neto je re{enje o pokretanju disciplin-
skog postupka i predlogom za njegovo
razre{enje. 

Odluka o razre{enju postala je ko-
na~na po~etkom septembra. Njegova
`alba na odluku delimi~no je usvojena,
jer u samo tri slu~aja nije odgovoran za
zastarelost predmeta , a za zastarelost
112 predmeta je odgovoran.Ni na tu
odluku nije uva`en prigovor i razre{e-
nje je postalo kona~no, „zbog u~inje-
nog te{kog disciplinskog prekr{aja po
Zakonu o javnom tu`ila{tvu“

Ovim razre{enjem, novopazarsko
Osnovno tu`ila{tvo je, za proteklih go-
dinu dana, ostalo bez dva zamenika.
Pred Specijalnim sudom u Beogradu,
11.oktobra, treba da bude izre~ena
presuda Radenku Lojanici, zameniku
osnovnog tu`ioca, zbog zloupotrebe
slu`benog polo`aja. On je, pro{le godi-
ne, prvostepenom presudom, tako|e
pred Specijalnim sudom, osu|en na
10 meseci zatvora i zabranjeno mu je
da, u naredne dve godine, obavlja tu-
`ila~ku ili sudijsku funkciju.Apelacioni
sud je poni{tio tu presudu i nalo`io no-
vo su|enje. Ro~i{ta su odr`ana u julu i
septembru (radi saslu{anja novih sve-
doka), kada je re~eno da }e presuda bi-
ti saop{tena 11.oktobra. DVT je pre
nedelju dana raspisalo konkurs za iz-
bor novih zamenika tu`ioca u Vi{em i
Osnovnom tu`ila{tvu u ovom gradu.
Za vi{e tu`ila{tvo bira}e se jedan, a za
Osnovno dva zamenika tu`ioca. S. N. 

Novopazarska Hitna slu`ba po~ela da radi u novoj zgradi

Investicija vredna 
800 hiljada evra

Nova zgrada Hitne slu`be
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Po~ela realizacija druge faze projekta „Novi Pazar - novi poslovi“

Potpisani ugovori za subvencije

Razre{en zamenik osnovnog 
javnog tu`ioca u Novom Pazaru

Tu`iocu zastarelo
112 predmeta

Sajam sporta u Novom Pazaru



Prijepolje \or|e Ljuji}, vlasnik
preduze}a „Jela Star“ iz Prijepolja
kupio je „Livnicu sa nadgrad-
njom“ za dva miliona evra. 

- Ovo preduze}e i njegova
kupovina su bili veliki zalogaj
ali sam uveren da }e ovo biti
jo{ jedna uspe{na privatizacija,
kao i dve prethodne. Imam
ozbiljne planove o kojima }e
biti vi{e re~i narednih dana,
rekao je novi vlasnik, koji je
pre nekoliko godina kupio i je-
dan broj objekata Tekstilnog
kombinata „Ljubi{a Miodrago-
vi}“ gde je smestio svoje proiz-
vodne pogone. 

Privredni sud u U`icu doneo je
Re{enje o bankrotstvu“FAP Liv-
nice sa nadgradnjom doo“ u junu
2017.godine, a nakon toga je
sproveden ste~ajni postupak i
imenovan ste~ajni upravnik. U
skladu sa zakonskim ovla{tenji-
ma, uz saglasnost Odbora pove-
renika, koja je potpisana 18.jula
ove godine, ste~ajni upravnik je
oglasio prodaju ste~ajnog du`ni-
ka kao pravnog lica javnim priku-
pljanjem ponuda. 

Najva`niju imovinu ste~ajnog
du`nika „FAP Livnica sa nad-
gradnjom doo Prijepolje u ste~a-
ju“ ~ine poslovni objekti na Ko-

lovratu, dugoro~ni finansijski
plasmani, oprema i zalihe. Pro-
cenjena vrednost ste~ajnog du-
`nika (Agencija za poslovne
usluge „Olimpija-doo“ iz U`ica,
19. aprila ove godine procenila je
vrednost imovine) iznosila je
oko 461 milion i 147 hiljada di-
nara. Da bi se prihvatila ni`a po-
nuda bila je potrebna saglasnost
Odbora poverilaca.

FAP Livnica sa nadgradnjom
doo osnovana je 1960. godine u
Prijepolju kao automehani~arska
radionica za popravku i servisira-
nje kamiona i poljoprivrednih
ma{ina. Narednih godina bele`i

petak, 28. sepIV

KULTURA PRIVREDA

Priboj - Snimanje filma „Otac“
u re`iji Srdana Golubovi}a, po~e-
lo je u ponedeljak u Beogradu, a
prvi kadrovi u Priboju, gde se
ina~e snima ve}ina radnje filma,
bi}e zabele`eni sutra. Scenario za
film koji potpisuju Srdan Golu-
bovi} i Ognjen Svili~i} ra|en je po
istinitom doga|aju.

Re~ je o radniku koji je ostao
bez posla i kome zbog siroma{tva
centar za socijalni rad oduzima
decu. U poku{aju da ih vrati, on
se bori sa surovom birokratijom i
korupcijom i shvata da je nemo-
}an da se izbori sa celim siste-
mom. Zbog toga kre}e pe{ke iz
svog malog mesta za Beograd, u
Vladu , da se mirnim putem iz-
bori za pravdu. Snimanje filma
bilo je planirano za pro{lu godi-
nu, ali je zbog bolesti i smrti Ne-
boj{e Glogovca, pomereno. Bilo
je pitanje da li }e uop{te biti sni-

man , jer je maltene scenario
pisan za njega. 

Oca, glavnu ulogu u fil-
mu, igra Goran Bogdan,
(Mustafa u seriji „Senke nad
Balkanom“), dok su uloge
dece poverene Muharemu
Hamzi}u iz Priboja i Ajli
[anti}, koji prvi put igraju na
filmu, nakon {to su pro{li ka-
sting u kome je u~estvovalo
vi{e od 250 dece, a koji je pre
godinu i po dana u Priboju i
Novoj Varo{i organizovao i
sproveo Slobodan Dedei} ,
asistent re`ije u poznatim fil-
movima, me|u kojima je i
poslednji „Mle~ni put“ Emi-
ra Kusturice.

Ostale va`nije uloge tu-
ma~e poznati glumci - Lju-
bomir Bandovi}, Boris Isa-
kovi}, Nada [argin, Milica
Janevski, Vahid D`ankovi}, Jovo Maksi} i Nikola Rako~evi}, dok

su manje uloge poverene i glum-
cima pribojskog i novovaro{kog
pozori{ta. Film se snima u kopro-
dukciji {est zemalja: Srbije, Fran-
cuske, Nema~ke, Slovenije, Hr-
vatske i BIH, a pored Filmskog
centra Srbije finansijski su ga po-
dr`ali i francuski fondovi „Cine-
ma du Monde“ , „Arte France i
„ZDF Arte“, nema~kog fonda
MDM, te hrvatskih, slovena~kih i
fonda BIH, kao i Eurimages fond
za koprodukcije. Filmska ekipa
tokom snimanja u Priboju bi}e
sme{tena u Pribojskoj Banji.

S.Bjeli}

Novi Pazar - Predstava „Zbrka
oko vuka“ re`isera Miodraga Di-
nulovi}a, po motivima teksta
„Crvenkapa i zbunjeni Vuk“ Ra-
doslava Pavelki}a, premijerno je
odigrana u Regionalnom pozori-
{tu u Novom Pazaru. Reditelj je,
na konferenciji za novinare uo~i
premijere, izjavio da je ova pred-
stava pri~a o stereotipima, iz ko-
je }e deca izvu}i va`nu poruku.

„Na{a pri~a govori o tome da
treba verovati svojim o~ima, ~uti
svojim u{ima, doneti odluku svo-
jom glavom i ne prodati prijatelja

ni za kakve pare. Deca }e iz sale
osim smeha poneti i jednu va`nu
poruku a to je da prijateljstvo i
ljubav treba ceniti jer to dr`i ovo
~ove~anstvo na okupu“, dodao je
Dinulovi} na konferenciji za no-
vinare. Podr{ku predstavi dali su
PULS teatar iz Lazarevca i Kralje-
va~ko pozori{te. Ova predstava }e
biti igrana u Kraljevu, Kragujev-
cu i Beogradu, gde }e Regionalno
pozori{te otvoriti Festival pozori-
{nih predstava za decu i mlade
„Festi}“ sa predstavom „Zbrka
oko vuka“. S.D. 

Nova Varo{ - Punomasni zla-
tarski sir proizveden u doma-
}instvu Mladomirke (58) i Dra-
ga (64) Bojovi}a iz Mi{evi}a na-
{ao se nedavno na trpezi Belog
dvora u Beogradu. Pobedni~ke
„bele kri{ke“ na ovogodi{njoj Si-
rijadi u Bo`eti}ima degustirane
su kao gastronomski specijalitet
sa za{ti}enim geografskim pore-

klom na Septembarskim susre-
tima, koje tradicionalno pod
svodom rezidencije porodice
Kara|or|evi} organizuje Nacio-
nalna alijansa za lokalni eko-
nomski razvoj (NALED).

Na skupu se okupilo vi{e od
500 uglednih zvanica -predstav-
nika dr`avnih institucija, diplo-
matskog kora, doma}ih i stranih

kompanija, civilnog sektora,
medija, op{tina, gradova...Svi
oni u`ivali su u degustaciji kvali-
tetnih pi}a i hrane sa pe~atom
autohtonih proizvoda iz razli~i-
tih delova Srbije. U delegaciji
Op{tine Nova Varo{, koja je kao
partner NALED-a prisustvovala
ovom doga|aju, ka`u da je to bi-
la odli~na promocija autenti~-

nih ukusa, od kojih je posebno
mesto na bogatoj trpezi zauzeo
nadaleko ~uveni zlatarski sir ,
proizveden po tradicionalnoj re-
cepturi ovda{njih planinki. Kra-
vlje bele kri{ke brzo su planule
sa platoa, {to je posebno obra-
dovalo porodicu Bojovi}, ina~e,
petostruke pobednike bo`eti}ke
„Sirijade“. R.P. 

Zlatarski sir na sajmu proizvoda autenti~nih ukusa u Beogradu 

Bele kri{ke na kraljevskom dvoru 

Odbornici SO Ro`aje kona~no usvojili bud`et za 2018.

Zbog dugova i sistematizacije smanjuju broj radnika
Ro`aje - Odbornici ro`ajskog

parlamenta su 24. septembra, odr-
`ali tre}u redovnu sjednicu Skup-
{tine op{tine, koja je 13. septem-
bra odlo`ena zbog nedostatka
kvoruma i usvojili 11 ta~aka,me-
|u kojima je najva`niji bud`et za
ovu godinu. 

Skup{tina op{tine usvojila je i
program sanacije op{tinskih jav-
nih finansija, kojim se predvi|a
smanjenje broja zaposlenih u u lo-
kalnoj upravi i preduze}ima koje
finansira op{tina Ro`aje za 25 od-
sto. Trenutno u ovim slu`bama
radi 223 ljudi, a njihov broj }e biti

smanjen kroz dono{enje nove si-
stematizacije radnih mjesta, te
ukidanja pojedinih lokalnih slu-
`bi. Za program sanacije glasali su
odbornici Bo{nja~ke stranke, dok
su Demokratska partija socijalista,
Socijaldemokrate i Socijaldemo-
kratska partija bili protiv i tra`ili
da se vrati na doradu.

Predstavljaju}i sanacioni pro-
gram predsjednik op{tine Ejup
Nurkovi} je kazao da }e se, ukoli-
ko se hitno ne pristupi sanaciji, fi-
nansijska situacija jo{ vi{e pogor-
{ati. Odbornici vlasti i opozicije sa-
glasni su da se lokalna uprava na-

lazi u vrlo te{kom ekonomskom
stanju, o ~emu svjedo~e brojke-
op{tina duguje oko 14.000.000
evra od ~ega su 8.000.000 krediti,
dok se 6.000.000 odnosi na dugo-
vanja po osnovu zarada zaposleni-
ma, te za poreze i doprinose, kao i
obaveze prema dobavlja~ima. Od-
bornici opozicije imali su primjed-
be na sanacioni program.

Faruk Agovi} (SDP) je na~in
izrade tog programa ocijenio
neozbiljnim, jer je, kako je kazao,
ura|en uop{teno bez numeri~-
kih podataka. Ru`dija Kala~
(DPS) je kazao da program nije

kvalitetno ura|en i da njegovo
razmatranje i usvajanje treba od-
goditi za desetak dana, a to vrije-
me iskoristiti da se jasno defini-
{u mjere koje }e brzo dati rezul-
tate. Alen Kala~ (SD) smatra da
je Nurkovi} kriv za lo{u situaciju
u op{tini zbog koje mnogi Ro`aj-
ci napu{taju ognji{ta.

Predsjednik Op{tine Ro`aje,
pak, ra~una na podr{ku Vlade.
„O~ekujem stabilizaciju prihoda i
da }e biti realizovan planirani bu-
d`et u iznosu od oko 6,2 miliona
eura za ovu godinu“, rekao je Nur-
kovi}. C. D.

Premijera 
„Zbrke oko vuka“ 

U Priboju po~inje snimanje filma „Otac“ 

Istinita pri~a 
o borbi za decu

Dosada{nji filmovi 
Srdanov prvi igrani film je „Apsolutnih sto“. Drugi, „Klopka“, bio jekonku-

renciji za Oskara u kategoriji filmova van engleskog govornog podru~ja. Kao i
„Otac“, film „Krugovi“, govori o istinitom doga|aju i Sr|anu Aleksi} koji je pogi-
nuo brane}i mladi}a druge nacionalnosti, tokom rata u Trebinju, imao je svet-
sku premijeru na filmskom festivalu Sandens, a evropsku na Berlinalu . Na oba
festivala osvojio je nagrade.

„Pale“ prve klape 
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Srdan Golubovi}

Privatizovan jo{ jedan nekada{nji prijepoljski industr

Prodata „Livnica sa nadogra



brz i sveobuhvatan tehni~ko-teh-
nolo{ki i proizvodno-programski
razvoj, da bi 1975. godine izrasla
u modernu fabriku za proizvod-
nju specijalnih nadgradnji na ka-
mionskim {asijama, livenih i ma-
{inski obra|enih auto delova i po-
ljoprivrednih ma{ina.

I.Had`agi} -Durakovi}

ptembar 2018. V

Nova Varo{ - Preduze}e „Av-
di}“ iz Nove Varo{i ovih dana
proslavlja prvu godi{njicu od po-
kretanja proizvodnje oblandi i
napolitanki u pogonima u Koki-
nom Brodu. Slatki vafeli razli~itih
aroma, uz na tr`i{tu ve} prepo-
znatljivi Ba{ i ̂ oko krem i Ba{ ra-
tluk, za kratko vreme prona{li su
put do kupaca {irom zemlje i ino-
stranstva. Sa godi{njim prome-
tom ve}im od 5.000.000 evra,
preduze}e je postalo lider na po-
lju konditorske industrije u ovom
delu Srbije, sa ambicijom da u
narednom periodu zna~ajno pro-
{iri kapacitete i proizvodnju goto-
vo u celosti izvozno orjenti{e. 

Vlasnik kompanije Fiko Avdi}
do sada je u savremenu proizvod-
nu liniju i prate}u opremu inve-
stirao oko 2.000.000 evra. U fa-
brici, opremljenoj na oko 10.000
kvadrata , u prostoru nekada{nje
„Inove“, u tri smene trenutno je
anga`ovano {ezdesetak radnika,
dok je u administraciji i 15 malo-
prodajnih objekata u Novoj Va-
ro{i, Prijepolju, Priboju i Sjenici
uposleno jo{ 110 ljudi. 

[iroka lepeza „Avdi}“ proizvo-
da preplavila je doma}e, ali i ino-
strano tr`i{te Gr~ke, Rusije, Ma-
|arske, [vedske... „Osvajanje
{vedskog tr`i{ta je za na{u kom-
paniju veliki izazov i poslovni po-
duhvat. Nedavno je put ove ze-

mlje oti{ao prvi {leper napolitan-
ki, a po porud`bini nas o~ekuje
proizvodnja ~ak 775.000 komada
vafela. Pe~at na poslovnu sarad-
nju ovih dana stavili smo i na
ugovor sa ruskom kompanijom
„Russian venture investments“,
kojoj }emo mese~no isporu~ivati
{est {lepera takozvanih jamb na-
politanki od 250 grama. Zahva-
ljuju}i sklapanju ova dva poslov-
na aran`mana, na{a proizvodnja
}e preko 75 odsto biti izvozno or-
jentisana {to nam je i bio cilj“ ka-
`e za na{ list Fiko Avdi}, vlasnik i
izvr{ni direktor ovog uspe{nog
preduze}a. On isti~e da mese~na
proizvodnja napolitanki i krema
prema{uje oko 200 tona, {to na
godi{njem nivou iznosi 150 {le-
pera. „Sa postoje}im kapaciteti-
ma ne mo`emo, me|utim, da od-
govorimo svim zahtevima potro-

{a~a. Na pomolu je i saradnja sa
parterima iz Maroka i Francuske,
{to zahteva dupliranje postoje}e
proizvodne linije i upo{ljavanje
jo{ najmanje 30 radnika“.

Vlasnik „Avdi} trgovine“ , ko-
ja ima tradiciju dugu 24 godine,
podse}a da po~eci nisu bili laki. 

- Iz sredine koja nema nika-
kvu tradiciju na polju konditor-
ske industrije, nije bilo nimalo
jednostavno probiti se na gotovo

hermeti~ko doma}e tr`i{te u ko-
jem su monopol decenijama
imali ~uveni giganti u proizvod-
nji slatki{a i vafla. Uspeli smo da
se pozicioniramo jer smo forsira-

li svetski kvalitet, ve}i obrt, a sa
cenama u proseku ni`im od oko
30 odsto u odnosu na sli~ne pro-
izvode. A bilo nam je mnogo te`e
jer smo udaljeni od prestonice ,
time i od sirovina, br`eg tran-
sporta, kontakta sa kupcima - ka-

`e Svdi}, koji Sa lokalnom samo-
upravom, koja mu je na dugoro-
~an period putem licitacije izdala
pogone nekada{nje Fabrike na-
me{taja, ima korektnu saradnju,

ali o~ekuje da mu Op{tina, {to joj
je i bila ugovorna obaveza, ko-
na~no re{i pitanje vodosnabdeva-
nja jer ga ovaj problem onemo-
gu}ava da pro{iri kapacitete i
obim proizvodnje. 

R. Popovi}

Prijepolje - Predsednik op{ti-
ne Prijepolje Dragoljub Zindovi}
potpisao je ugovor sa vlasnikom
preduze}a „Rov~anin in`enje-
ring“ Salahudinom Rov~aninom
koje predvodi grupu koja je oda-
brana za nastavak radova na sa-
naciji i rekonstrukciji zgrade Op-
{tinske uprave. 

-Druga faza radova podrazu-
meva sanaciju i rekonstrukciju
spratova i stepeni{ta, kancelari-
ja, nastre{enice i spoljno ure|e-
nje prostora oko objekta. Ugo-
vor je vredan 12 miliona i 390 hi-
ljada dinara, a rok za zavr{etak
radova je 60 dana. Nadam se da
}e kao i prilikom radova na pr-
voj fazi, posao biti ura|en kvali-
tetno. Ina~e i ova faza je veoma
zahtevna jer je potrebno obezbe-
diti da sve slu`be, koje su na
usluzi gra|anima svakodnevno,
rade bez problema, dok paralel-
no teku i radovi na sanaciji, ka-
zao je na konferenciji za novina-
re predsednik op{tine Dragoljub
Zindovi} u ~ijem je prisustvu po-
tisan ovaj ugovor. 

Ina~e, zgrada u kojoj je sme-
{tena Op{tinska uprava u Prije-
polju izgra|ena je jo{ u 19.veku.
Tokom Drugog svetskog rata
pretrpela je velika o{te}enja koja
su sanirana posle rata i ovo je
posle tog vremena prva velika
rekonstrukcija i sanacija kom-
pletne zgrade, {to je prili~no de-

likatan posao s obzirom da nije
bilo odgovaraju}e projektne do-
kumentacije. Vrednost svih iz-
vedenih radova, koji su pro~eli
pro{le jeseni, bi}e oko 33 milio-
na dinara, a kako je najavio Zin-
dovi}, rebalansom bud`eta bi}e
obezbe|ena sredstva i za nabav-
ku savremene enterijerske opre-

me. Rekonstrukcijom op{tinske
zgrade stvori}e se uslovi pra}e-
nja rada svih op{tinskih slu`bi,
uve{}e uredna evidencija putem
elektronske prijave svih zaposle-
nih, bi}e uveden i video nad`or,
a u planu je konkurisanje za E-
upravu kod nadle`nih ministar-
stava. I.H-D.

Nova Varo{ - Vladika eparhije
mile{evske Atanasije (Rakita) od-
likovao je izvr{nog direktora Hu-
manitarne organizacije „Stara
Ra{ka“ Vojina Vu~i}evi}a Orde-
nom Beli An|eo Prvog stepena za
izuzetno pregala{tvo i uspe{an
trogodi{nji rad na prikupljanju
sredstava za obnovu hrama sve-
tog Blagove{tenja u [titkovu. Bo-
gomolja u etno-selu osve}ena je
28.avgusta na dan Uspenja pre-
svete Bogorodice, u prisustvu ve-
likog broja me{tana ovog kraja i
drugih uglednih zvanica. 

-Vojin Vu~i}evi} je za pune
dve decenije anga`ovanja u HO
„Stara Ra{ka“ iskazao visok ste-
pen posve}enosti humanitarnom
radu. Zahvaljuju}i njegovom
ogromnom zalaganju u aktivno-
stima udru`enja, „Stara Ra{ka“ je
danas jedna od vode}ih humani-
tarnih organizacija u Srbiji. Go-

spodinu Vu~i}evi}u pripada naj-
ve}a zasluga {to je udru`enje od-
likovano od strane SPC Ordenom
Svetog Save. Svoju izuzetnu po-
sve}enost humanitarnom radu,
Vu~i}evi} je preneo na polje du-
hovnosti, na kome je njegov us-
pe{an rad i krunisan najve}im
priznanjem mile{evske Eparhije
- ka`e se u saop{tenju Upravnog
odbora „Stare Ra{ke“ povodom
zna~ajnog priznanja koje je zaslu-
`eno dodeljeno direktoru organi-
zacije, koji ni u devetoj deceniji
`ivota ne posustaje u svom radu i
pregala{tvu. Vojin Vu~i}evi} je
inicijator i jedan od osniva~a
„Stare Ra{ke“, koja je u februaru
proslavila 18 godina postojanja.
Od 2000. do danas , organizacija
je u ovaj deo Srbije ulo`ila i doni-
rala nov~anu i pomo} u robi i
opremi u vrednosti od oko tri mi-
liona evra. R.P. 

Vojin Vu~i}evi}, direktor „Stare Ra{ke“, 
dobitnik Ordena Beli an|eo

Priznanje za pregala{tvo

Vladika Atanasije i Vojin Vu~i}evi} 

U planu je konkurisanje za E- upravu: Zgrada op{tinske uprave 

Novi vlasnik ima ozbiljne
planove: Livnica

rijski gigant

adnjom“

Fiko Avdi}, uspe{ni privrednik iz Nove Varo{i 

Prodor na evropsko tr`i{te 

Nastavak radova na zgradi prijepoljske Op{tinske uprave

Druga faza za 60 dana

Izvozno orjentisana proizvodnja: 
Linija napolitanki u Kokinom Brodu 

Novi vredan ugovor - 775.000 
komada slatkog vafela 

za potro{a~e u [vedskoj 
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Prijepolje Radnici JP „Srbijaputevi“
po~eli su radove na rekonstrukciji pri-
klju~ne saobra}ajnice ispod podvo-
`njaka koja od centra velike prijepolj-
ske Mesne zajednice Kolovrat vodi na
magistralu koja povezuje Srbiju sa Cr-
nom Gorom, odnosno veliki deo op{ti-
ne sa administrativnim centrom . Re~
je o projektu koji je ponudio savreme-
no re{enje, ~ijom }e se realizacijom

omogu}iti br`e i nesmetano uklju~iva-
nje vozila uz pomo} tre}e trake koja }e
se definisati na ovom putnom pravcu.
Pored toga, bi~e ura|eni i trotoari i ra-
sveta. 

Ubrzo se o~ekuje i po~etak radova
na kru`nom toku na raskrsnici u cen-
tru Kolovrata koji upravo gore spome-
nutu „petlju“ povezuje i sa putem za
MZ Selja{nicu. U okviru ovog projek-

ta predvi|ena je i sanacija mosta na re-
ci Selja{nici. Iako je re~ o dva projekta
oni zapravo ~ine jednu zaokru`enu ce-
lini koja }e doprineti da se na moderan
na~in reguli{e saobra}aj u ovom i ina-
~e frekventnom delu op{tine. Ukupna
vrednost svih navedenih radova, kako
je rekao predsednik op{tine Dragoljub
Zindovi}, dosegnu}e oko 100 miliona
dinara. I.H-D. 

Nova Varo{ - Neimari preduze}a
„Putevi Zlatar“ ovih dana privode kra-
ju radove na izgradnji puta od Vodene
poljane do manastira svetih Kozme i
Damjana, u du`ini od oko 3,3 kilome-
tra. Investicija je vredna oko 21,5 mili-
ona dinara, a sredstva su obezbedili
Vlada Srbije i Op{tina Nova Varo{. 

Pored problema sa nedostatkom
putara, zbog ~ega su ove godine propa-
li tenderi za petnaestak lokalnih sao-
bra}ajnica, u lokalnoj samoupravi ka-
`u da se poslovi na unapre|enju putne
infrastrukture odvijaju planiranom di-
namikom i da }e do kraja gra|evinske
sezone biti odra|eno jo{ dvadesetak
putnih pravaca u gradu i po selima. U
ove namene }e iz op{tinskog bud`eta
biti izdvojeno ukupno oko 45.000.000
dinara. Igradnja puta preko Prevoja vi-
{estruko je korisna, smatraju u op{tin-
skom rukovodstvu. 

- Asfaltom smo centar Zlatara, sa
najvi{om kotom Golo brdo na 1627
metara, pribli`ili turistima, ali i investi-
torima. Ovaj deo planine je najatrak-
tivniji jer je priroda netaknuta, a pre-
deli jo{ uvek nepoznati ljubiteljima pu-
tovanja i zdravih stilova ̀ ivota. Izgrad-
nja puta je, ina~e, samo prvi korak u
infrastrukturno opremanje ovog dela
na{e planinske „lepotice“ i budu}e

pro{irenje turisti~ke zone, ka`e pred-
sednik op{tine Radosav Vasiljevi}. On
smatra i da }e asfaltni put doprineti
unapre|enju stanja u oblasti verskog
turizma jer je njegovom izgradnjom
omogu}en lak{i i br`i prilaz ka bogo-
molji na Vodenoj Poljani, sme{tenoj
na nadmorskoj visini od preko
1450 metara. Re~ je prelepoj
ckvi-brvnari, koja je, kao
autenti~na i jedinstvena
gra|evina, izuzetno zani-
mljiva za posetioce i ver-
nike.

U nadle`nom Op{tin-
skom odeljenju za inve-
sticije i javne nabavke ka-
`u da }e kompletan posao
na izgradnji puta preko Pre-
voja biti zavr{en za najkasnije de-
setak dana. Na predvi|enoj deonici je
postavljena kvalitetna asfaltna podlo-
ga, a u toku su radovi na ure|enju pro-
pusta i bankina. 

Do kraja gra|evinske sezone putari
ne}e imati suvi{e predaha. „U planu je
asfaltiranje po pola kilometra dugih
deonica u Bukoviku, Ojkovici, Dra`e-
vi}ima, Donjoj Bistrici, Gornjim Dru-
lovi}ima, 750 metara u Bo`eti}ima,
900 metara u Drmanovi}ima, oko ki-
lometra u Gobatama, kao i rekon-

strukcija puta na potesu Gumara-Pe-
jovi}i. Ove investicije „olak{a}e“ op-
{tinsku kasu za blizu 25.000.000 dina-
ra“, ka`e {ef Odeljenja za investicije
Dejan Grbi}. On za jesen najavljuje i
zna~ajan obim poslova u gradu i pri-
gradskim naseljima, u koje }e, prema
bud`etskom planu, biti investirano
oko 20.000.000 dinara. 

Tako }e ̀ itelji Vionika dobiti savre-
mene sportske terene, a nove metre as-
falta stanovnici Ulice Majora Ili}a, de-

la Nikole Tesle (krak ka Vrti}u), Roda
Stevovi}a...Bi}e rekonstruisane i raskr-
snice na ulasku u grad (kod Lipe) i Au-
tobuske stanice sa ure|enjem parking
prostora. Presva~enje asfaltnom pod-
logom planirano je i na lokaciji pozna-
toj kao Borisavljevi}ev sokak (u blizini
zgrade nekadanje Trikota`e). U lokal-
noj upravi napominju da }e, ukoliko
vremenske prilike budu dozvoljavale,
biti ura|eno jo{ nekoliko kra}ih deoni-
ca, a da svi oni poslovi koji ne budu re-

alizovani, na}i }e svoje mesto u planu
za narednu godinu. 

- U 2019. o~ekujemo bolju ponudu i
izbor izvo|a~a radova jer smo sa dosada-
{njim, dodu{e malobrojnima, imali do-
bru saradnju. Iako je zakonski period za
pla}anje 45 dana, svakoj firmi anga`ova-
noj na izgradnji saobra}ajnica, ra~une
smo izmirivali u roku od svega par dana.
To je, ina~e, jedini zakonski ustupak ko-
ji mo`emo da u~inimo anga`ovanim
preduze}ima - tvrdi Grbi}. R. Popovi}

Priboj - Mre`a „Povelja gradona~el-
nika“ predstavlja evropsku inicijativu
za dostizanje ciljeva koje je iz oblasti
energetike EU postavila do 2020. godi-
ne . Nju je do sada potpisalo oko 7000
gradova u svetu.

Ovu povelju je potpisao predsednik
Op{tine Priboj, Lazar Rvovi}, a sve~ano-
sti potpisivanja, koja je organizovana u
utorak, prisustvovali su predstavnici Ne-
ma~ke organizacije za me|unarodnu sa-
radnju GIZ, Kancelarije zajavna ulaganja
Republike Srbije, Regionalne razvojne
agencije Zlatibor, Ambasade Francuske,
RES Fondacije, Mre`e dobre energije,
Radne grupe za biomasu i energetsku
efikasnost Zlatiborske oblasti, lokalnih
samouprava iz okruga i drugih partnera
u projektima iz ove oblasti.

Potpisnici „Povelje gradona~elnika“
obavezuju se da kroz izradu i imple-
mentaciju lokalnih energetskih akcio-
nih planova doprinose ostvarivanju ci-
ljeva strategije odr`ivog energetskog
razvoja i sprovo|enju akcionog plana
za pobolj{anje mera energetske efika-
snosti EU. Usvajaju se i paketi mera iz
oblasti energetikeu okviru akcije borbe
sa klimatskim promenama, za smanje-
nje emisije {tetnih gasova na svojim te-

ritorijama za najmanje 20 odsto.
„Uspeh koji je na polju kori{}enja izvo-
ra obnovljive energije u sistemu greja-
nja javnih zgrada ostvarila Op{tina Pri-
boj prevazilazi lokalni zna~aj“, rekao je
tom prilikom Marko Blagojevi} iz Kan-
celarije zajavna ulaganja. Pre dve godi-
ne Op{tina Priboj je, iz lokalnog bud`e-
ta , izgradila kotlarnicu na pelet, kapa-
citeta 0,9 MW, koja zagreva {kolu,
pred{kolsku ustanovu, kulturni centar
i zgradu op{tinske uprave. Zavr{ena je
i tehni~ka dokumentacija za izgradnje
nove gradske toplane na biomasu koja
bi , kako je rekao zamenik predsednika
Op{tine Priboj,Sa{a Vasili}, mogla da
bude gotova 2020. godine. „U skladu sa
Zakonom o stanovanju i odr`avanju
zgrada, Skup{tina op{tine }e narednih
dana usvojiti podzakonske akte koji }e
omogu}iti da u bud`etu za 2019.godi-
nu izdvojimo zna~ajna sredstva za ob-
novu stambenih zgrada u skladu sa
standardima energetske efikasnosti. U
pitanju su privatne zgrade koje imaju
skup{tine stanara, a verujem da }emo
gra|anima mo}i da pomognemo sa iz-
nosom do 80 odsto finansijskog udela
u zameni stolarije i fasada,“ najavio je
Vasili}. S. Bjeli} 

Po~eli radovi na vrlo prometnoj saobra}ajnoj raskrsnici na Kolovratu

„Tre}a traka“ na magistrali 

Ukupna vrednost radova oko
100 miliona: Tre}a traka 

Op{tina Priboj postala ~lanica mre`e „Povelja gradona~elnika“

Za odr`iv 
energetski razvoj 

„Putevi Zlatar“ privode kraju radove na izgradnji puta preko Prevoja 

Asfalt kroz vodenu poljanu 

U skladu sa zakonom 
Na primedbe pojedinih vlasnika putarskih preduze}a da bi lokalna samouprava, ipak,

mogla da pobolj{a uslove javnih poziva za izvo|a~e, Grbi} odgovara da tendere raspisuju u
skladu sa propisima i zakonskom procedurom. „Uslovi su precizno definisani i odnose se na
po{tovanje i ispunjavanje kriterijuma kvaliteta i kvantiteta radova, dostavljanja svih potreb-
nih atesta za kvalitet asfalta, betona i tampona za podlogu, kao i garancije za adekvatno iz-
vr{enje poslova. Zakon nam ne dozvoljava da toleri{emo velika ka{njenja te smo u suprot-
nom u obavezi naplate kaznenih penala. Pri raspisivanju svake javne nabavke, odre|ujemo
i procenjenu vrednost radova koja je od 20 do 30 odsto vi{a od cene radova po kojima izvo-
|a~i konkuri{u“, obja{njava. 

Lak{e do „srca“ planine i bogomolje
-“Putevi Zlatar“ na terenu 

Do kraja 
gra|evinske sezone

jo{ dvadesetak 
putnih pravaca 

po selima 
i u gradu



Novi Pazar - Samo trojica i danas ak-
tuelnih odbojka{a Novog Pazara bili su
akteri finalnih utakmica u kojima je
klub u dve godine osvojio tri trofeja,
dva u Kupu i jedan u Superkupu Srbi-
je. To su Benjamin Daca, Marko Rado-
savljevi} i Elvir Zukovi}, ali i Hamza
Zatri}, koji kao igra~ ima jedan, a kao
trener dva trofeja. U sve tri velike po-
bede dete kluba, 24-godi{nji Benjamin
Daca dao je ogroman doprinos uspesi-
ma koji su s pravom dobili epitet - isto-
rijski. Ukupno je osvojio 19 poena i
imao 11 blokova, a i u svim ostalim pa-
rametrima bio je na veoma visokom
nivou. Uvek konkretan u bloku, ne-
predvidiv u napadu i briljantan sa ser-
vis linije. Iz sezone u sezonu njegov
propadaju}i flot servis postao je rebus i
za najbolje prima~e. S njim i ostalim
elementima iz Daca - repertoara suo-
~i}e se rivali i u novoj sezoni, koja po~i-
nje ve~eras utakmicom izme|u Novog
Pazara i Crvene zvezde u Pendiku (18).

*Me~evi sa Crvenom zvezdom za
igra~e i navija~e uvek su bili ne{to vi{e
od obi~nih utakmica?

-Bez obzira u kojem sportu se sasta-
jali sa Zvezdom za nas Pazarce ti me-
~evi su ne{to posebno. Imamo bolji
tim, nadam se pobedi kojom }emo po-
di}i samopouzdanje do potrebne ta~ke

za mnogo va`niji duel s Vojvodinom u
Superkupu.

Silno poja~ana Vojvodina dolazi u
utorak u Novi Pazar po trofej Super-
kupa, koji im pro{le sezone nije bio
ni blizu?

-Ne vidim za{to ishod ne bi bio isti
kao i pro{le godine u ovo vreme. U po-
slednjih nekoliko sezona od desetak
utakmica igranih u Pendiku pobedili
su nas samo dvaput. Atmosfera koju
stvaraju na{i navija~i pokre}e nas i kad
„meljemo“ protivnika, ali i kad nam ne
ide. Vojvodina je vrlo kvalitetan sastav
u kojem ima dosta igra~a koji su se pri-
vikli na ambijent u na{oj dvorani, me-
|utim, u timu su i novi igra~i na klju~-
nim pozicijama kojima ne}e biti lako
da se prilagode za njih nepoznatoj at-
mosferi. Doma}i teren je jedan od va-
`nijih razloga {to nam dajem prednost
u nadam se prvom od nekoliko odlu-
~uju}ih duela koje }emo ove sezone
imati s Vojvodinom.

Kompletna odbojka{ka javnost je
i pre po~etka prvenstva Novosa|ane
proglasila za izrazite favorite u svim
doma}im takmi~enjima. S pravom
ili ne?

-Samo su na papiru najbolji tim.
Volim {to je tako, jer to u nama budi
~uveni pazarski inat. Sli~no je bilo i
pro{le sezone, pa smo ih porazili u Su-
perkupu i izbacili iz Kupa. Bile su to
pobede koje su ih na~ele i primorale da

odmah odre{e kesu i dovedu jo{ dva
poja~anja, kako ne bi ostali i bez titule
{ampiona. A, mogli su, u finalu plej -
ofa pobedili su nas na jednu loptu.

Ko osim Vojvodine i Novog Paza-
ra mo`e da se nada zna~ajnijoj ulozi
u prvenstvenoj trci?

-Na Crvenu zvezdu uvek treba ra-
~unati. Mislim da }e Radni~ki imati
dosta solidan tim, pa i Mladi radnik
koji je zadr`ao okosnicu ekipe. Posto-
je neke naznake da i Partizan stvara

ozbiljan sastav. U svakom slu~aju, Su-
perliga }e biti za nijansu ja~a nego pro-
{le sezone.

Koliki je nedostatak za Novi Pazar
odlazak prve violine i va{eg najboljeg
prijatelja Irfana Hamzagi}a u Kan?

-Kad Real napusti Kristijano Ronal-
do to vi{e nije isti tim. Ne preterujem sa
ovim pore|enjem. Naravno da smo
slabiji, nadam se samo za nijansu. Bio i
najve}i igra~ naslednik Hamzagi}a mo-
ra}e da se suo~i s tim da }e ga svi pore-
diti sa Irfanom, i to s pravom. Nosio je
tim, kad bi ostali zastali on bi prona{ao
na~in da te{ku loptu provu~e kroz troj-
ni blok ili izvede nemogu}i sme~, od-
servira asove u serijama, pogura mene,
Zukovi}a i ostatak ekipe. Nemerljiv je
bio njegov zna~aj za ovaj tim.

Aleksandar Blagojevi} je najbolji
korektor koji je mogao da ga zame-
ni, dodu{e, u Novom Pazaru zadr`a-
}e se samo do odlaska u Liban, a to
zna~i ne{to vi{e od mesec dana?

-Najbli`i je Hamzagi}evom reno-
meu. Pre dve godine imao je u Pendi-
ku kao igra~ Crvene zvezde stra{nih
devet uzastopnih servisa. Ne{to ranije
je i Vojvodinu skoro sam pobedio u
plej - of finalu. Za ~etiri paklena po~et-
na kola u ligi, osminu finala Kupa i Su-
perkup bi}e nam od ogromne koristi.
Ako kojim slu~ajem sezonu u Libanu
zavr{i ranije mogao bi da nam se pri-
klju~i kad bude najpotrebniji, u zavr-
{nici svih takmi~enja.

U ekipi ne}e biti ni druge ,,haubi-
ce“ iz pro{le sezone, Marka Vuka{i-
novi}a?

-Hamzagi} je tri godine bio sa nama,
a prima~i su se za to vreme menjali i
uvek bi onaj koji do|e nadomestio ne-
dostatak onog koji nas je napustio. Sad
je tu Eremi} iza kojeg je sjajna sezona u
Spartaku. Drugo ne{to je va`no, nije
Pazar izgubio samo najboljeg korekto-
ra lige Irfana Hamzagi}a, nego i Pazar-
ca u timu. Da se ne la`emo, za svoj grad
se igra srcem, druga~ije je kad do|e{ i
radi{ ovaj posao za platu. Novi Pazar je
imao sre}u sa Vuka{inovi}em. Branio
je boje Pazara kao da je ro|eni Pazarac,
o njegovim igra~kim i ljudskim kvalite-
tima izli{no je govoriti.

Blokerska linija izgleda ba{
mo}no?

- To je linija u kojoj smo ja~i od svih,
pa i Vojvodine. Polomac je sjajan u na-
padu, nas dvojica u bloku. Naravno,
sva trojica u stanju smo da u svim ele-
mentima budemo na top nivou. Duga
je sezona, zato je prava stvar {to smo
dobili Milutinovi}a. Sistem takmi~enja
sa mini ligama posle regularnog dela je
ne{to {to mi se uop{te ne svi|a. Nepo-
treban je, ali sad imamo du`u klupu i
mogu}nost da propu{tamo neke utak-

mice, {to sa mnom i Polomcem pro{le
sezone nije bio slu~aj.

Jo{ uvek se nisi zasitio doma}e
lige?

-Jaka je, da nije ne bi se na onakav
na~in suprotstavio Pazar jednom Pao-
ku. U Srbiji }u igrati samo za Novi Pa-
zar, u njemu sam dosanjao sve snove.
Bilo je poziva iz inostranstva, ali ne i ta-
kvih kakvi se ne bi odbili. Ako jednog
dana odem to }e biti u neku od kvali-
tetnijih liga ili zbog finansijskih uslova
koji se ne propu{ataju.
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SPORT

Prvoslav Le{evi}

Benjamin Daca, srednjak Novog Pazara pred ve~era{nji start Superlige

Najja~a smo blokerska linija 
Novosa|ani po mnogima 
favoriti: Benjamin Daca u 
jednom duelu s Vojvodinom

Dete Novog Pazara: Benjamin Daca 

TUTIN SE NE [ALI 
Tutin-Fudbaleri Jo{anice su u 6.

kolu Srpske lige - zapad odigrali nere-
{eno u Ljuboviji sa Drinom 3:3. Golove
za doma}i tim postigli su Petrovi} u 4,
\or|evi} u 20. i Cerovi} u 67. minutu, a
za Jo{anicu Smajovi} u 23. i 51. minutu
i Had`ibuli} u poslednjim trenucima
prvog poluvremena. Tutin nastavlja
sjajnu seriju, kao gost pobedio je Pro-
vo 2:0, golovima Kurtanovi}a u 25. i
\oki}a u 38. minutu. Sa ~etvrtom uza-
stopnom pobedom Tutin se na ~elu ta-
bele sa 13 bodova izjedna~io sa Sme-
derevom 1924.

PORAZ U DEBIJU 
Novi Pazar - Debi rukometa{a No-

vog Pazara u Super ligi rezultatski nije bio
uspe{an. U prvom kolu Mokra Gora je u
Zubinom Potoku savladala sastav Nedelj-
ka Jovanovi}a 28:24 (13:9). Najefikasniji
kod gostiju bili su Zlatko Raki} sa 6 i Ar-

min Kaltak sa 5 postignutih golova. Debi
u elitnoj ligi Novi Pazar }e imati u nedelju
protiv [amota iz Aran|elovca.

^ETVRTI POREZ
Novi Pazar - Fudbaleri Novog Paza-

ra jo{ ne znaju za pobedu u ovom prven-
stvu. Da situacija bude jo{ te`a pobrinuli
su se igra~i Sin|eli}a iz Beograda savla-
dav{i u 8. kolu Prve lige na Grdskom sta-
dionu Petrovi}ev de~iji vrti} 1:0, golom
Vasilija \uri}a u 58. minutu.

ZONA[I NEUSPE[NI 
Novi Pazar - U 5. kolu [umadijsko -

ra{ke zone fudbaleri [umadije 1903 su u
Kragujevcu su nadigrali Novi Pazar 1928
3:0 (M. \or|evi} u 11. i 35, i @ivanovi} u
54. minutu). U istom kolu Zapadno - mo-
ravske zone Orlovac je u Mr~ajevcu bio
bolji od sjeni~ke Sloge 2:1 (Popovi} 43. i
Sedlarevi} 83. minut za doma}i tim, a
Stranjakovi} u 83. minutu za Slogu).  

VE
ST

I IZ
 S

PO
RT

A
Najbolje ostavlja za Zvezdu

Kako je Daca u~estvovao u svim najve}im uspesima kluba prava je osoba da odgovori na
pitanje o najboljoj utakmici koju je sastav Novog Pazara odigrao:

,,To je ovogodi{nje finale Kupa Srbije u Lajkovcu. Pobedili smo Crvenu zvezdu 3:0 u utak-
mici u kojoj sam imao ose}aj da smo svaki poen mogli da uzmemo. Bili smo ba{ dominant-
ni. Uostalom, drugi su rekli da se radi o najubedljivijoj igri i pobedi jednog tima u nekom fi-
nalu Kupa“ - s ponosom ka`e Daca.

O svojim igrama nerado govori, ali jednu utakmicu i li~ni u~inak u njoj nikada ne}e za-
boraviti. ,Pro{le godine u polufinalu Kupa pobedili smo u jednom neverovatnom me~u u
Pendiku, posle dva sata i 45 minuta igre, Crvenu zvezdu sa 3:2. Pri rezultatu 13:13 u petom
setu izblokirao sam Gmitrovi}a i tako utabao put ka ulasku u finale. Iscrpljeni, sutradan smo
u utakmici za trofej deklasirali Vojvodinu samo zato {to je na{a ̀ elja bila ja~a od umora zbog
kojeg smo skoro svi ve~e posle pobede nad Zvezdom proveli na infuziji“ - jo{ jednom oveko-
ve~ava trenutak najve}e sportske sre}e Benjamin Daca.

Pobeda 
u Br~kom

Odbojka{i Novog Pazara pobednici
su turnira u Br~kom i pored toga {to su
jedan od tri me~a izgubili. Sastav Hamze
Zatri}a pobedio je doma}i tim Mladosti
(3:0) i Jedinstvo iz Bijelog Polja (3:1), a
izgubio od slovena~kog prvoliga{a Salo-
nit Anhovo (1:3).
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Obilje`eni Dan rudara 
i pljevaljskog Rudnika

petak, 28. septembar 2018.VIII

MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Posle mnogo godina, pri kraju radovi na Jezdovi}a Kosi

Najve}i rezervoar uskoro u funkciji

Vi{e vode,manje
kvarova: Rezervoar

Prijepolje - Novi cevovod ve} je
postavljen i u toku su zavr{ni ra-
dovi na sanaciji rezervoara na Je-
zdovi}a Kosi, jednog od najbitnijih
objekata prijepoljskog gradskog
vodovoda koji, uprkos svojoj va-
`nosti, godinama nije radio.

- Radi se katodna za{tita cevo-

voda, obavlja se zamena ventila i
nadamo se da }e uskoro ovaj re-
zervoar biti u funkciji, ka`e direk-
tor JKP „Lim“ Enis Memi{ahovi}.
Svojevremeno, zbog pucanja cevi,
rezervoar je bio isklju~en iz siste-
ma, jer je pretila opasnost okolnim
ku}ama. Na pitanje {ta }e ova sa-

nacija zna~iti za kvalitet vodo-
snabdevanja, Memi{ahovi} odgo-
vara da Prijepolje dobija akumula-
ciju od 2000 metara kubnih vode.
„To je najve}i rezervoar na{eg
gradskog vodovoda. Time dobija-
mo i rezerve vode, {to }e smanjiti
pritisak u mre`i za oko tri bara na

podru~ju koje gravitira ovom
objektu. Samim tim, bi}e manje
kvarova na mre`i“, isti~e Memi{a-
hovi}. Projekat sanacije rezervoa-
ra Jezdovi}a Kosa finansirala je
Kancelarija za javna ulaganja Vla-
de Srbije, a vrednost je oko osam
miliona dinara. I.H-D.

Pljevlja - Prema podacima Mon-
stata, statisti~kog zavoda Crne Gore u
Pljevljima broj stanovnika vrtoglavo
opada i grad na obali Breznice i na vr-
hu je liste sa sve manje stanovnika. U
prvih {est mjeseci ove godine, u Plje-
vljima se rodilo 89 beba, a preminule

su 233 osobe. U istom periodu iselilo
se 225 stanovnika i doselilo svega 60.
Po zvani~nim podacima popisa u
Pljevljima `ivi 21.000 stanovnika, ali
stalno ne boravi vi{e od njih 15.000.
Prema Zavodu za statistiku Crne Go-
re, u 2017. godini u Pljevljima je ro|e-

no 189 beba, a umrlo 427 stanovnika
pri ~emu se u istom periodu u ovaj
grad doselilo 69, a odselilo 256 sta-
novnika. Sve to ukazuje na izrazito te-
{ku demografsku situaciju u kojoj se
nalazi pljevaljska op{tina. Podaci po-
kazuju da je u pitanju vi{egodi{nji

trend i da je broj gra|ana Pljevalja de-
setkovan u posljednjoj deceniji. Zbog
lo{e ekonomske situacije, mnogi su
oti{li na Zapad ili druge dijelove Crne
Gore. Opozicija upozorava da lokalna
uprava na takvu situaciju mora da od-
govori setom mjera. C. D. 

Berane - Delegacija Op{tine Bera-
ne koju su ~inili Sveto Mitrovi}, Mi-
ro Ve{ovi} i Vuko Todorovi}prisu-
stvovala je obilje`avanju praznika
Male Gospojine u Gra~anici, koji se
od ove godine obilje`ava i kao Dan
op{tine Gra~anica (Kosovo i Metohi-
ja). Beranska delegacija je u manasti-
ru Gra~anica prisustvovala i slu`enju
Svete arhijerejske liturgije nakon ~e-
ga je litija krenula kroz grad.

Ovom prilikom predstavnici Op{ti-
ne odr`ala su i sastanke sa doma}ini-

ma, predsjednikom op{tine Gra~ani-
ca Sr|anom Popovi}em i njegovim
saradnicima, gradona~elnikom po-
bratimskog grada Subotice Bogda-
nom Labanom, kao i delegacijom No-
vog Sada. Na sastancima je bilo rije~i
o uspostavljanju saradnje izme|u Be-
rana i Gra~anice, odnosno Novog Sa-
da, a sa druge strane sa rukovodstvom
Subotice je razgovarano o konkretnim
potezima u budu}em periodu imaju-
}i u vidu da je protokol o saradnji jo{
ranije potpisan. C. D. 

Poseta Gra~anici 
Pljevlja -Sve~anom akademijom u

Pljevljima obilje`en 24. septembar,
Dan rudara Crne Gore i Dan Rudni-
ka uglja AD Pljevlja. O postignutim
rezultatima Rudnika uglja AD Pljevlja
izme|u dva praznika govorio je pred-
sjednik Odbora direktora Aleksandar
Mitrovi}. Potpredsjednik Vlade za
ekonomsku politiku i finansijski si-
stem Milutin Simovi} je naglasio da

}e Vlada nastaviti da u saradnji sa ru-
darskim kompnijama , kreira poslov-
ni ambijent u kome }e se dodatno va-
lorizovati rudarski potencijal Crne
Gore. Rudnik uglja Pljevlja je ovim
povodom nagradio svoje najbolje
radnike. Ove godine to laskovo pri-
znanje dobili su Dragomir Pavlovi},
Milovan Bra{njo, Gojko Drobnjak,
Slavi{a Mili} i Jelena Babi}. S.D. 

Nepovoljna demografska slika Pljevalja

Rodilo se 89, a umrlo 233 ljudi 


